
Fråga från Johan Elfver (M) till Fredrik Ohls (L)

Trafiksituationen vid Träkvista torg har sedan 8 januari varit begränsad till ett körfält med 
ljusreglering och flaggvakter. Då var det bestämt från förvaltningen att avstängningen skulle pågå i 
16 veckor. Sedan har jag fått beskedet att det skulle kortas till cirka 8 veckor.  

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande:

Nu är vi inne i mars månad. När öppnas det andra körfältet så att våra invånare får en normal 
framkomlighet? 

Johan Elfver (M)

Oppositionsråd 


